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dotyczy ; Ochotniczej Straży Pożarnej w Drezdenka.

Zwracam się z zapytaniem nurtującym Nas mieszkańców dotyczącej sytuacji istnienia

OSP.

Mianowicie, czy są jakieś plany przekształcenia jednostki OSP w zawodową jednostkę a więc

co by było z obecną drużyną.

Rada Miejska przy wsparciu innych źródeł finansowych postanowiła zakupić samochód

rodzaju ciężkiego dla OSP Drezdenko, tak więc czy samochód został już zakupiony, ajeśli

tak to za jaką cenę i jakiej kategorii, kiedy zostanie sprowadzony do jednostki.

Innym aspektem jest oddana do użytku nowa remiza strażacka.

Czy zostały poprawione mankamenty dotyczące manewrowania samochodami na placu, na

które strażacy zwracali uwagę, i czy w związku z tym do końca roku zdążą się przenieść.

Co z budynkiem po obecnej Straży Pożarnej, o ile przeniosą się w nowe miejsce ?

z poważaniem

Radny Rady Miejskiej w Drezdenku
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